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Beste mevrouw Van den Bogaart, 

 

U heeft ons vragen gesteld over de tijdelijke opvang van asielzoekers binnen de 

Veiligheidsregio Limburg Noord. Het gaat om vragen zoals bedoeld in artikel 46 van het 

‘Reglement van orde voor vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad van Gennep 

2018’. Hieronder hebben wij uw vragen cursief herhaald en voorzien van een antwoord. 

 

1. Waarom is de raad niet op de hoogte gebracht van het plan tijdelijke opvang asielzoekers? 

 

Er is binnen de Veiligheidsregio sprake geweest van een voorstel dat iedere gemeente voor 

een periode van twee weken een deel van de 225 door het Rijk aan de Veiligheidsregio's 

toegewezen asielzoekers op zou moeten vangen. In dit ambtelijke voorstel is rekening 

gehouden met de inzet die de gemeentes op dit moment al leveren op het gebied van 

zowel de opvang van Oekraïners als de opvang van asielzoekers in hun gemeente. Vandaar 

dat Gennep in dit voorstel pas eind september (dus niet in de vakantieperiode) aan de 

beurt was. 

 

De opvang in Roermond werd al vrij snel definitief. Het definitief doorgaan van de opvang 

in Horst aan de Maas liet iets langer op zich wachten. Het is van het begin af aan duidelijk 

geweest dat alle inspanningen binnen de Veiligheidsregio en de gemeente Horst aan de 

Maas erop gericht zijn geweest om de opvang voor elkaar te krijgen.  

 

Omdat het niet om een plan ging maar om een noodscenario voor het geval de gemeenten 

Roermond en Horst aan de Maas de opvang niet gerealiseerd zouden krijgen en dat niet 

aan de orde is, hebben wij de raad niet geïnformeerd. 

 

2. Waar had de gemeente Gennep de tijdelijke opvang willen plaatsen? 

Dat hebben we niet onderzocht.  

 

3. Wat betekent dit alles voor de eventuele toekomstige opvang in de gemeente Gennep? 

Niets. De opvang van 225 asielzoekers in onze Veiligheidsregio is door de opvang in 

Roermond en Horst aan de Maas gerealiseerd.  
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4. Hoe wordt de raad betrokken bij de eventuele toekomstige opvang? 

Als opvang van asielzoekers daadwerkelijk aan de orde is, wordt de raad daar uiteraard bij 

betrokken. 

 

5. Door de Rijksoverheid wordt in de brief vermeld dat de afgelopen weken afspraken zijn 

gemaakt tussen kabinet, VNG, IPO en het Veiligheidsberaad. 

a. Welke bijdrage heeft het college van burgemeester en wethouders geleverd aan de 

insteek die de Vereniging Nederlandse Gemeenten namens alle gemeenten heeft 

gehanteerd in dit overleg?  

Er is geen ledenconsultatie geweest over de inhoud. Wij hebben dus geen bijdrage 

geleverd aan de door de VNG gekozen insteek. 

 

b. Welke bijdrage heeft de burgemeester geleverd aan de insteek die het Veiligheidsberaad 

heeft gehanteerd in dit overleg?  

Geen (zie bijlage). 

 

6. Door de Veiligheidsregio’s is ingestemd met het openhouden van de crisisnoodopvang na 1 

oktober a.s. t/m in elk geval eind van dit jaar. Welke gevolgen heeft deze beleidswijziging 

van de Veiligheidsregio voor (mogelijke) crisisnoodopvang in de gemeente Gennep?  

Geen. 

 

7. Opvang voor Oekraïense vluchtelingen, asielzoekers en statushouders kunnen voortaan 

meer flexibel worden ingezet. Is het college voornemens deze flexibiliteit, waardoor 

bijvoorbeeld opvangplekken die nu beoogd zijn voor Oekraïense vluchtelingen, te gaan 

gebruiken voor asielzoekers, toe te passen in onze gemeente?  

Hiervan is in Gennep geen sprake. De capaciteit is volledig bezet door Oekraïense 

vluchtelingen.  

 

8. Gemeenten hebben toegezegd te streven naar huisvesting van meer dan 20.000 

statushouders in de tweede helft van 2022, dat is meer dan oorspronkelijk gepland (op 

landelijk niveau wordt gesproken over 12% van de vrijkomende sociale huurwoningen). 

Daardoor zal ook de druk op onze gemeente toenemen om aanvullend statushouders te 

huisvesten. Welke gevolgen heeft deze toezegging vanuit de gemeenten voor huisvesting 

van statushouders, de woningvoorraad en overige spoedzoekers zoals jongeren of 

alleenstaande ouders in onze gemeente?  

Anders dan veel andere gemeenten, heeft Gennep geen achterstanden in de taakstelling. 

De verhoging van de lopende taakstelling vormt wel een extra beroep op de 

woningvoorraad. Concreet gaat dit om 7 personen extra in het eerste half jaar 2023 (dus 

niet 7 huishoudens/woningen, maar 7 personen). Wij gaan hierover in gesprek met onze 

strategische partners. Daarbij zullen we zoeken naar creatieve wijzen waarop we die extra 
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opgave vorm kunnen geven, zonder dat dit ten koste gaat van het oplossen van de reeds 

grote autonome vraag binnen onze gemeente. 

 

Voor de volledigheid vindt u in de bijlage een mail van de burgemeester aan de 

Veiligheidsregio. 

 

Wij nemen aan u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Gennep, 

De secretaris, 
 
 
 
 
 
Jacqueline Nijland 

De burgemeester, 
 
 
 
 
 
Hans Teunissen 

 

 

 

 

Bijlage: mail van de burgemeester richting Veiligheidsregio 




